
 O B E C  B O H U Ň O V I C E

570 01 LITOMYŠL

ZÁPIS  ZE SCHŮZE ZASTUPITELSTVA DNE  17. 9. 2015  

přítomní zastupitelé: Jaromír Gregor
Ladislav Ryšan
Jiří Mikulecký
Božena Dvořáková
Zdeněk Kubát
Stanislava Macková

omluvena: Irena Vilčková (příchod v 19:45h)
veřejnost: Eva Novotná

Zahájení schůze v 19:15 hodin.

Po přivítání a úvodním slovu starosta navrhl ověřovatelé zápisu:
Božena Dvořáková
Jiří Mikulecký

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

a dále starosta přednesl program schůze:
1. Smlouva o poskytnutí mimořádného členského příspěvku
2. Rozpočtová opatření
3. Předložení návrhu mapy regionu (k horní čekárně)
4. Napojení R35 na současnou silnici č. I/35 – MÚK Řídký
5. Podání žádosti POV 2016
6. Diskuze 

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

doplňující body schůze: 
1. úprava jízdních řádů
2. pronájem budovy č.p. 51
3. schválení Zprávy plnění přijatých opatření
4. změna termínu komise - výbor

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

1) Zastupitelstvo obce schvaluje dotaci od Mikroregionu Litomyšlsko ve výši 
7.500,-Kč na údržbu zeleně v obci za rok 2015.

pro: 6                  proti: 0                            zdržel se: 0
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2) Účetní Eva Novotná přednesla rozpočtová opatření č. 3/2015, která jsou 
nedílnou součástí tohoto zápisu.

pro: 6                  proti: 0                            zdržel se: 0

3) Firma GeoSense zpracoval návrh na mapu Bohuňovic k horní čekárně, 
o návrhu je hlasováno:

                pro: 6                  proti: 0                            zdržel se: 0
Firma bude oslovena pro výrobu mapy.

4) Obec obdržela oznámení o zahájení zjišťovacího řízení ohledně napojení 
R35 na I/35 u obce Tržek, obec zaslala na Pardubický kraj vyjádření, 
které starosta přečetl.

                
5) Starosta navrhl nákup pro rok 2016 z dotací POV nákup samochodné 

sekačky – traktůrku.
pro: 6                  proti: 0                            zdržel se: 0

6) Starosta seznámil přítomné s úpravou jízdních řádů linkových autobusů.

7)  Zedník Milan Coufal z Heřmanic by rád skladoval svůj materiál v místnosti
v budově skladiště vpravo – bývalá prádelna, za cenu 10.000,-Kč/rok 
na dobu 5 let, od 1. 1. 2016.

pro: 6                  proti: 0                            zdržel se: 0

8) Zastupitelstvo projednalo a schválilo Zprávu o plnění přijatých opatření 
k nápravě chyb a nedostatků uvedených ve Zprávě o výsledků 
přezkoumání hospodaření obce za rok 2014.

pro: 6                  proti: 0                            zdržel se: 0

9) Zastupitelstvo projednalo a schválilo změnu názvu orgánů z „komise“ 
na „výbor“.

pro: 6                  proti: 0                            zdržel se: 0

10) V diskuzi starosta oznámil:
- svoz nebezpečného odpadu bude 15. 10. 2015
- zvýšený výskyt kůrovce – výzva vlastníkům

Ukončení schůze ve 20:30 hod
Zapsal: Ladislav Ryšan
Ověřil: Božena Dvořáková

Jiří Mikulecký
vyvěšeno: 17. 9. 2015
sejmuto:
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